
Krajevna skupnost Begunje 

Svet krajevne skupnosti 

 

Datum: 2. 9. 2024 

 

 

Z a p i s n i k 

8. redne seje sveta KS, ki je bila 2. 9. 2024 ob 19. uri 

v pisarni krajevne skupnosti 

 

Prisotni: Janez Gašperin, Marija Hrovat, Sandi Jurejevčič, Rok Justin, Klemen Lukman, Mojca 

                 Markič, Andreja Mrak, Vesna Papler, Jože Resman in Maja Turk - člani sveta KS 

                 Petra Logar – članica občinskega sveta OR 

 

Po ugotovljeni sklepčnosti je predsednica predlagala 

 

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika 7.redne seje sveta KS Begunje 
2. Osnutek proračuna za leto 2025  
3. Pregled izvedenih del in analiza stanja na terenu 
4. Razno (postavitev paketomata…)  

 
 
Ad.1.: Na zapisnik 7. redne seje ni bilo pripomb in je bil sprejet 
 
Sklep št.1.: Sprejme in potrdi se zapisnik 7. redne seje sveta krajevne skupnosti. 
 
Ad.2.: Člani sveta so skupaj z vabilo dobili tudi osnutek proračuna KS za leto 2025 iz katerega 
je razvidno, da bo KS na voljo imela skupaj 57.507,45 €. Od tega je 28.905,40 € namenjeno 
investicijam in ta sredstva moramo nameniti investicijam. 
Razlika je namenjena delovanju, vzdrževanju otroškega igrišča in pokopališča. 
Ker po novem ne bo možen prenos sredstev preteklih let, je potrebno planirati tudi porabo 
sredstev iz letošnjega proračuna in dela sredstev, ki smo jih namenili za sanacijo po poplavah 
lani.  
 
V razpravi, kam nameniti sredstva, je bil poudarek dan na varnost v cestnem prometu, kako 
omejiti hitrosti na posameznih odsekih (Poddobrava, Zgoša,..) in infrastrukturi. 
Predlagane so bile montažne cestne ovire (ležeči policaji), prikazovalniki hitrosti.  
Fazno urejanje ceste Poljče 24 – 25/c, pripravi projektov za celostno ureditev infrastrukture v 
Dvorski vasi. 
Janez Gašperin poudari, da je za ureditev ceste v Poljčah potrebno zagotoviti sofinanciranje 
agrarne skupnosti, saj je cesta uporabljena za spravilo lesa. 
 
Potrebna je dodatna prometna signalizacija – znak za slepo ulico na Zgoši. 
 



Sklep št.2.: Sredstva za investicije se namenijo nabavi 3 prikazovalnikov hitrosti in fazni 
ureditvi ceste v Poljčah.  
Glede namestitve cestnih ovir pridobimo podatke o pogojih za namestitev , ceni,.. 
 
Ad.3.: Predsednica poroča o delih, ki so izvedena, so v planu del, ki bodo izvedena v krajšem 
času in zadevah, ki ne bodo izvedene.  
- Na Zgoši je postavljena lična, lesena ograja in ograjen eko otok 
- Pri hiši Zgoša 37 bo krpan asfalt 
- Uredilo se bo odvodnjavanje zalednih voda pri hiši Zgoša 15 (4. 9. 2024) 
- Prav tako naj bi se 4.9. pričelo urejati odvodnjavanje pri Drnči 
- 15.9. se bodo pričela dela na Mlaki 
- V delu ceste do Jura, Begunje 60, bo nova asfaltna prevleka 
- Glede solarnih svetilk na križišču je ZVKD postavil kulturno varstvene pogoje, ki niso 

sprejemljivi (bližina spomenika), zato se dogovarjamo za postavitev ene svetilke na levo 
stran ceste v smeri Blat. 

 
- Do zaključka gradnje hiše Avsenik se odloži postavitev ograje pri potoku do objekta  

Begunje 24. 
- Most pri Branetu Hrovat v Krpinu ne bo obnovljen v okviru sanacije po poplavah, saj je 

zaseben in ga občina ne bo sanirala. 
 
Ugotavljamo, da se na otroškem igrišču povzroča škoda z odlaganjem mivke v pitnik, ki je 
zabasan in ga bo potrebno odstraniti in očistiti.  Do nadaljnjega bo voda zaprta. Člani sveta se 
s tem strinjajo. 
Nadalje so poškodovana vrata, ki jih bo treba popraviti. Vse to pomeni dodatne stroške, ki jih 
moramo kriti iz drugih virov, saj sredstva namenjena vzdrževanju otroškega igrišča ne 
zadoščajo. 
 
V naslednjem letu bo 80. obletnica osvoboditve. Sestankov s tem v zvezi se bo udeleževal 
Janez Gašperin. KS je pripravljena sodelovati pri pripravi proslave vendar brez finančnih 
obveznosti. 
 
Sanacija v Krpinu poteka, struga je široka, brez predvidenega prehoda na pašnik, trim stezo,.. 
Predsednica predlaga, da ga zgradimo iz sredstev za leto 2024 oz. se pripravi predlog za 
participativni proračun. Potrebna projektna dokumentacija in soglasje DRSV. 
Rok Justin poudari, da zaradi vodotoka v Krpinu to ne bo več športna površina (ne bo možno 
sankanje, prehod do trim steze,..) 
Janez Gašperin meni, da so glede ureditve Krpina potrebni pogovori, tudi  z občino in DRSV. 
 
Predstavnik DRSV g. Ilc je obljubil obisk v Begunjah. 
 
Glede sanacije ceste v Dragi nimamo podatkov, sigurno se dela ne bodo začela vsaj še en 
mesec. 
Razmišljati o ureditvi parkirišča za potrebe gradu – na odlagališču (deponiji) za les. 
 
Izbran je izvajalec za športni park pri šoli (manjka še en dokument), zagotovljenih dodatnih 
100.000 €, tako da so sredstva za celotno investicijo zagotovljena. 



Janez Gašperin sprašuje kdaj bo izvedena dokončna ureditve okolice šole v sklopu del na 
igrišču. 
 
Ad.4.: 
a) Na eni od prejšnjih sej je bil sprejet sklep o postavitvi paketomata v Begunjah, brez da je 

bila določena lokacija.  Predlagamo postavitev na koncu pošte, kjer je nekdaj bila 
telefonska govorilnica.  

b) Do naslednje seje pridobimo ponudbo za števec vozil, cestne ovire (ležeče policaje). 
c) Izkazana je potreba po dodatnih koših za pasje iztrebke – preverimo možnost dobave. 
d) V oktobru bo glasovanje za predloge vključene v participativen proračun; skušamo 

zagotoviti pomoč pri glasovanju. Pred dvema letoma omogočeno v pisarni KS in naj bi bilo 
tudi letos. 

e) Večkrat je bilo govora o ozvočenju pogrebov. Zadevo smo predali pokopališkemu odboru, 
ki še ni pripravil predloga. Za nasvet, predlog kakšno ozvočenje je primerno prosimo 
Jureta Valjavca. 

f) Rok Justin prisotne seznani, da bo 14.9.2024 organizirana akcija »Košnja na sv. Petru« 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                                          Predsednica sveta KS: 
Jožica Hrovat                                                                                                  Marija Hrovat 
 
 


